
Protokół Nr 3/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 marca 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia dofinansowania realizacji projektu pod nazwą „Opracowanie planu 
adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard” – druk A, 

b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na rok 2024 – druk B, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk C,  
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 – 

druk D, 
e) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu  

oraz modernizacji ulicy Łokietka – druk F, 
f) w sprawie skargi dotyczącej działalności Prezesa Zarządu Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością „Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego” z siedzibą 
w Białogardzie – druk G. 

3. Sprawy różne.     
4. Zamknięcie posiedzenia.              

 

 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak. 
Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz zmieniony porządek posiedzenia 
o wprowadzenie projektu uchwały oznaczonego lit. H, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
g) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk H,  

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – poinformował, że przedstawi informację nt. hejtowania nie tylko radnego ale 

i całego CKiSE. Radny uważał, że dyrektor powinien chronić swoich pracowników. 
T.Strząbała – stwierdził, że w pewnych sytuacjach należy to wyjaśnić, bo to  powstrzymuje innych 

przed tym. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
a) w sprawie przyjęcia dofinansowania realizacji projektu pod nazwą „Opracowanie planu 

adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard” – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na rok 2024 – druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk C,  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 – 
druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 

e) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu  
oraz modernizacji ulicy Łokietka – druk F, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

f) w sprawie skargi dotyczącej działalności Prezesa Zarządu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością „Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego” z siedzibą 
w Białogardzie – druk G. 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się - 2. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 



Ad 3 
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 

 
 
Ad 4  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1530 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                /-/  Paweł Szyszlak 


